





Tour Code: BTTWNALS-07-19

行程特色 SPECIAL ARRANGEMENT

1 阿里山森林国家公园~搭乘神木线小火车

Alishan Forest National Park ~ Take the Shenmu Line Train

2 体验怀旧山城内湾老街

Relive the nostalgia at Neiwan Old Street

- 3 冷飕飕~来个私人温泉泡汤 Private hot spring bath
- ④ 当地 4★酒店 Local 4★ hotel accommodation

道地料理 LOCAL DELIGHTS

- 1 奋起湖便当 Fengihu bento
- ② 金品小笼包 Kingpin Xiao Long Bao
- 3 甕缸鸡 Weng Gang Chicken
- 4 客家风味 Hakka Flavour
- **⑤** 农场花卉餐 Farm Flora Feast

第1天 DAY 1

新加坡 → 桃园国际机场 [纯接机 // 客人自由活动 直到 1500PM 以后才能入住酒店] - 台北 SINGAPORE → **TAOYUAN International** Airport - Hotel - Taipei (Check in Hotel : 15.00PM)

住宿: 桃花园酒店或同等级 **Ψ1** [-] **Ψ1 [-]**

Hotel: Tao Garden Hotel or similar

第2天 DAY 1

台北 🖶 新竹 - 水果园 - 採果(自费) - 内湾老街 (老街、吊桥、戏院) - 台中 - 高美湿地 - 逢甲夜市 Taipei 📟 Hsinchu – Fruit Garden (*own* expenses pick fruit) - Gaomei Wetlands -**Fengjia Night Market**

住宿:碧根行馆 或同等级 Ψ1【早/午】 Hotel: Feng Chia Beacon Hotel or similar 41 [B/L]

- ●【**内湾老街**】全台湾数一数二的老街景点,老街上弥漫着浓厚的怀旧 风,除了传统的街屋建筑,老街两旁还有漫画家刘兴钦笔下的大婶婆、 阿三哥和机器人在欢迎游客,老街上还有很多不能错过的美味!
- ●【逢甲夜市】台湾最大旦夜市。夜市有很多创新小吃都是在此发源!
- [Neiwan Old Street] is lined with traditional wooden architectures and stores. Stroll along this street & be embraced with nostalgia.
- [Fengjia Night Market] it was claimed to be the largest night market in Taiwan! And indeed the food is fantastic here.

第3天 DAY 3

台中 😝 嘉义 - 天长地久桥 - 奋起湖老街 - 阿里山国 家公园 - 体验园区小火车 (单程) - 文化路夜市 Dijiu Suspension Bridge -Fenchihu Old Street - Alishan National Park (1-way by train) - Wenhua Night Market

住宿: 东方明珠国际酒店或同等级 Ψ¶【早/午】 Hotel: Oriental Pearl International Hotel 41 [B/L]

- ●【**阿里山国家公园-体验单程小火车**】阿里山属于玉山山脉的支脉, 隔同富溪与玉山主峰相望,现在新中横公路已将阿里山与玉山风景区串 连起来。日出、云海、晚霞、森林与高山铁路,合称阿里山五奇。
- [Alishan National Park-Incl. 1way train] Visit attractions such as Sister Lakes, an ancient 1000 year old cypress tree.



永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my



第4天 DAY 4 嘉义桧意森活村 – 高雄 – 佛陀纪念馆 – 驳二藝術特区 - 珍珠推广中心 - 六合夜市

JiaYi - Hinoki Village - Kaohsiung - Fo Guang Shan Buddha Museum – The Pier – 2 Art Center - Liu He Night Market

住宿:高雄香富酒店或同等级 ₩【早/午/晚】 Hotel: Golden Pacific Hotel or similar 41 [B/L/D]

- ●【桧意森活村】充满着浓厚的日式风情,是全台最大的日式建筑群! 漫步街道,有种置身京都的错觉,一起来感受着浪漫的日式氛围吧!
- ●【**佛陀纪念馆**】是一座融和古今中外、传统与现代的建筑,具有文化 与教育、慧解与修持的功能。
- [Hinoki Village] is the largest Japanese–style building in Taiwan! Walking through the streets, there is an illusion of being in Kyoto.
- [Fo Guang Shan Buddha Museum] is a Mahayana Buddhist cultural, religious and educational museum

第5天 DAY 5

高雄 – 南投 – 日月潭(含船游) – 文武庙 – 埔里酒厂 – 酒甕隧道 – 枫叶台一休闲花泉卉馆 (私人温泉池) Kaohsiung - Nantou - Sun Moon Lake (incl. Boat) - Wenwu Temple - Puli Winery - TaiYi

住宿: 枫桦台一花泉卉馆或同级 ₩【早/午/晚】 Hotel: TaiYi Red Maple Resort or similar 41 [B/L/D]

- ●【埔里酒厂】中使用的水为甘甜的爱兰甘泉水, 酿造出的酒品香醇 顺口,从日据时代即被选为御用贡酒,其中又以绍兴酒最为出名。
- [Puli Winery] The brewed wine is mellow and delicious, and was selected as the royal tribute during the Japanese occupation era.

第6天 Day 6 南投 – 台北 - 忠烈祠 – 士林宫殿花园 – 101 购物 中心(观景台自费 NTD600/位) - 饶河夜市 Nantou - Taipei - Martyrs' Shrine - Shilin Official Residence Garden - Taipei 101 (own expense for observatory NTD600p/pax) -**Raohe Night Market**

住宿:台北豪景,中源 或同等级 ₩¶【早/午】 Hotel: Taipei Harbourview Hotel or similar 41 [B/L]

- ●【**士林宫殿花园**】早期为蒋介石和宋美龄官邸,现在是台北市的 第一座生态公园,是市民亲近绿地和休闲的好去处。
- ●【台北 101 购物中心】世界排名第八高楼, 豪华高级大型购物中 心,[可自费观景台 NTD600/位]搭快速电梯抵达 89 楼欣赏景观。
- **[Shilin Official Residence Garden]** as the former home of the late President Chiang Kai - Shek. The expansive and elegant garden has a romantic European feel, with rose beds and tree-lined paths.

第7天 Day 7

台北 → 新加坡【纯送机 / 酒店 11AM 以前退房, 退房后客人自由活动直到集合送机回返美丽家园】 Taipei Taoyuan International Airport + Singapore [Airport transfer only / Hotel check out before 11AM]

₩【早】

购物站	山地农特产 + 茶叶 + 貔貅招财馆 + 珍珠推广中心 + 凤梨 酥伴手礼。
备注	1.逛夜市的时间大约是 1 小时。如需逛长时间,客人可自行搭德士返回指定酒店。 2. 任何三人房都以折叠式加床为标准。

	1-10-1 117 117 117 117 117 117 117 117 117 1					
航班时间 Flight schedule	Adult Single 成人1人1房	Adult twin / triple 成人 2/3 人 1 房	Half Twin 1 成人+1 小孩 1 房	Child with bed 小孩加床	Child without bed 小孩没床	ĺ
出发 Departure : 回程 Return :						ı

团费包含 Tour fare includes

行程列明景点&餐数, 当地住宿, 来回机场接送 (JB Plaza Pelangi - Changi Airport), 机票和机场税, 当地司机小费, 澳洲签证。

2-way Johor Bahru - Changi Airport Transfer,

Airport Taxes, Local Driver Tipping, Australia E-Visa.

团费不包含 Tour fare excludes

领队小费, 酒店行李员小费, 旅游保险, 突发性航空燃油附加费, 我社有权向客人征收附加费。 Tour Leader Tipping, Bell Boy Tipping, Travel Insurance, Fuel Surcharge

备注

- ____ 1. 以上价格按 16 成人以上报价, 若不足 16 成人价格另
- 2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客 人征收附加费。
- 3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
- 4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将 可能因应不同出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。然 而报名后有所更动的话, 我社将另作个别诵知。
- 5. 行程、膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社 (地接) 的安排为准。
- 6. 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取代 且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览,将 安排另一个旅游景点取代。
- 7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮, 除非特别备注。
- 8. 全程由英文導游讲解, 領隊翻譯, 如需其他语言讲解, 必须 在报名时提前通知我社。我社尽可能另作安排。
- 9. 任何三人房均以折叠床为标准。
- 10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 详情请 向您的旅游顾问询问。
- 11. 确保您的权益, 请详尽查阅我社之报名细则, 谢谢。

旅行团取消手续费

- 1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行,以避免任何 误会。如果本公司于出发的 45 天前收到取消预定通知, 本公司 将征收每人 RM200.00。
- 2. 如果取消预定通知是于出发前的 44 天或以下获得, 将征收以 下的手续费。
- =>若已报名而通知取消 RM200 (每人)
- =>出发前 45 天或以上 RM1000 (每人)
- =>出发前 30 44 天通知取消 RM2000 (每人)
- =>出发前8-29天通知取消-50%旅费(每人)
- ***出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)
- ***临时缺席者,不可退费。

Terms & Conditions

- 1. Quotation given is based on minimum 16 adults, tour fare will increase if departing with less than 16 adults.
- 2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
- 3. The tour fare above is ONLY valid for Malaysia passport holders
- 4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
- 5. The sequence of itinerary, meals & hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
- 6. If the weather is poor, certain extra activities or

- will not be replaced nor will they be refunded. However, if said attraction is not open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
- 7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise stated.
- 8. Principal tour commentary will be conducted in Mandarin Chinese and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis. Customers are bond to follow the group's schedule / itinerary
- 9. Triple room sharing will based on extra roll in bed basis. 10. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
- 11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our booking information.

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. *IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL

Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.

- 2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply:
- => Once booking is made, a basic administration charges RM200 per
- -> 45 days & aboye before departure RM1000 Per person.
- --- 45 days & above before departure RM2000 per person. --- 30 44 days before departure RM2000 per person. ---- 8 29 days before departure 50% of tour fare. *** 7 days & less or ticketed 100% of tour fare per person.
- ***<No-Show> will be non-refundable.





No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠bnt@bnt.com.my

